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 72מן המניין מס' לא ש 18-המועצת העיר 

 08.08.2023מיום 

 פירוט הנוכחים בישיבה והנעדרים ממנה

 :משתתפים 

o ראש העיר ויו"ר מועצת העיר - מר ששון מוטי 

o חבר מועצה - מר בבלי יעקב 

o חבר מועצה - מר בר שי 

o חבר מועצה - מר שחר האס 

o חבר מועצה ומשנה לראה"ע - מר חלבי מאיר 

o  חבר מועצה -ישראל מורן 

o חבר מועצה - מר מזרחי יעקב 

o חבר מועצה ומ"מ ראה"ע - מר נוימרק זוהר 

o חבר מועצה - מר ניסים זאב 

o חבר מועצה וסגן ראה"ע - מר זברלו חיים 

o חבר מועצה וסגן ראה"ע  - מר סיטון עזרא 

o חברת מועצה וסגן ראה"ע - רבקה גב' עדן 

o חברת מועצה - גב' עומרד לוי גליה 

o חברת מועצה - גב' צ'פליצקי נעה 

o חבר מועצה - מר קינן שי 

o חברת מועצה - בשארי עינב-גב' קפלן 

 :נעדרו 

o חבר מועצה -ב מר אחדות יעק 

o חבר מועצה -ס מר אלרון פנח 
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o חבר מועצה ומשנה לראה"ע - מר גזית אילן 

o  חבר מועצה - ניסןמר זכריה 

o חברת מועצה - גב' לביא ציון שירלי 

o חברת מועצה - גב' מטלון אלינור 

o  חבר מועצה -מר מכלוף קובי  

o חבר מועצה וסגן ראה"ע  - מר סוטובסקי מיכאל 

o חבר מועצה - מר צדקה יפת 

o חבר מועצה - רו"ח קייקוב ראובן 

o חבר מועצה ומשנה לראה"ע - ד"ר רוק מאיר 

 :כמו כן נכחו 

o מנכ"ל העירייה  - ארז ניסים מר 

o יועמ"ש העירייה - עו"ד יונת דיין 

o מבקר העירייה - מר בני יונתן 

o סגן דוברת העירייה  - גב' שירלי מורה 

o מנהל אגף תקציבים ובקרה - מר רחמים בינוני 

o עוזרת מבקר העירייה - גב' לירון בכר 

o עוזרת מבקר העירייה - גב' יוליה סרדיוקובסקי 

o עוזר ראש העיר ומרכז ישיבות מועצה - מר יוסי זיידה 

 על סדר היום:

ועדה לענייני ביקורת בנושא דו"ח ביקורת מבקר העירייה לשנת וסיכומיה והצעותיה של ה .1

2022. 

 

ריכוז החלטות ישיבת מועצת העיר שמן המניין מס' 

 566פרוטוקול מס'  72

לענייני ביקורת  עדהושרה ברוב קולות את סיכומיה והצעותיה של הוימועצת העיר א .1

 .2022בנושא דו"ח ביקורת מבקר העירייה לשנת 
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 פרוטוקול

. חברים, 72טוב, חברים אני פותח את הישיבה שלא מן המניין מספר  מר מוטי ששון:

עדה לענייני ביקורת לדו"ח מבקר העירייה לשנת וסיכומיה והצעותיה של הו

2022 . 

 

בנושא דו"ח ביקורת מבקר  עדה לענייני ביקורתוסיכומיה והצעותיה של הו .1

 .2022העירייה לשנת 

 

 קיבלתם את החומר. בבקשה איפה, איפה המבקר? המבקר לא פה?  מר מוטי ששון:

 המבקר פה. עו"ד יונת דיין:

 הוא מתחבא. איפה? מר מוטי ששון:

 הוא פה, הוא פה. מר יוסי זיידה:

 שי, מי מציג אתה או שבני? בני מי מציג? מי מציג? מר מוטי ששון:

 אין לי בעיה. מר שי קינן:

 בני. מר מוטי ששון:

 מוטי, רגע , מר יוסי זיידה:

 טוב. תחליטו. מר מוטי ששון:

בסדר אני אציג ואם יש דברים נוספים שבני ירצה להציג אז הוא יציג אותם,  מר שי קינן:

העירייה משקיעה  בסדר? טוב, בנושא של ניהול השקעות בעניין גזברות.

מאות מיליוני שקלים שהם עודפים זמניים באמצעות נהלים חיצוניים. כיום 

לא קיים נוהל שמורה לאנשים על סדר הפעולה. יש ועדה שנקראת ועדת 

ועדת השקעות המלצת המבקר היא שיהיה להם, שיכינו נוהל והשקעות. ב

 2022, בשנים מסודר של עבודה. בנושא של הגשת דו"חות רבעוניים למועצה

היו איחורים בהגשת הדו"חות. היו איחורים לא, לא משמעותיים של שבוע 

חודשים ואת זה דרוש, דרוש לתקן. בנוסף,  3אבל גם היו איחורים של עד 

העירייה משקיעה את הכספים שלה בשני בנקים, שמותיהם לא חשובים 

אחוז  80כרגע אבל בנק אחד גדול בנק אחד יותר קטן. ובבנק אחד בערך 

מהכסף נמצא אז ההמלצה היא, במיוחד עכשיו אחרי שגם הריבית עלתה, 

אז ההמלצה היא לבחון את כדאיות פיזור ההפקדות בין הבנקים כדי שלא 

לשים את כל הביצים בסל אחד. בנושא של אגף השירות והמוקד העירוני 

 אחוז מהתקנים שאינם 20במינהל הכללי. אז יש לנו כמעט אני סופר פה 

מאוישים וזה כמובן פוגע באופן קשה בשירות לתושב. הנהלים הם נהלים 
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שנה ויש לעדכן אותם. שיפור הטיפול השוטף בפניות ציבור, ביצוע  20מלפני 

רישום ותיעוד של הפניות המתקבלות על ידי כל )לא ברור( מלאים. אין, אין 

כמו כן יש  רישום ותיעוד של פניות שזה דבר חמור ופוגע בשירות. כמו כן,

תלונות שלא נרשמות בכלל כתלונות. זאת אומרת שיש פנייה למוקד, כאשר 

היא לא מטופלת היא הופכת לתלונה, אוקיי, ואצלנו כדי שלהציג איזה מצג 

שהוא מצג לצערי לא נכון אז אנחנו לא מקטלגים אותם בכלל כתלונה אלא 

ה דבר שחייבים ממשיכים לשמור אותה כפנייה למרות שהפנייה לא טופלה. ז

לתקן ולשבש את התופעה הזאת. דרך אגב, בדבר הזה מוטי זה דבר שנאמר 

למוקד מספר פעמים על ידי המבקר ולצערי הרב לא תוקן. וגם הם, וגם הם 

היו צריכים דו"ח, הבטיחו להגיש דו"ח עד מאי עם התיקונים. זה הובטח 

ך רכב במנהל וזה לא קרה. אז זה דבר שצריך לתת עליו את הדעת. ומער

תפעול ומנהלה. אין לנו מינוי קבוע, אין לנו מינוי קבוע של קצין תעבורה. 

עכשיו, זה, זה דבר שפוגע בבטיחות ואני לא אומר את זה סתם כי הייתה 

עלייה דרסטית במספר תאונות הדרכים שמעורבים בהם רכבים של עירייה. 

פשר להגיד טוב זה אחוז אז א 15אחוז,  10, 5תראו, אם הייתה עלייה של 

אחוז אז זה עלייה מג'ורית. עכשיו זה  50מקרה. אבל כשיש עלייה בשנה של 

תאונות .שזה  125-ל 84אחוז של בין  50. זה 4-תאונות ל 2אחוז של בין  50לא 

דבר שהוא גם מסכן חיים וגם פוגע, פוגע כלכלית. אין תיעוד של תיקי הרכב 

ם בהתאם לתקנות שזה מתחבר גם ותיקי נהגים ואי קיום הכשרות לנהגי

אחוז בשיעורי תאונות הדרכים. במנהל רווחה  50לנתון החמור של עלייה של 

תקנים שאינם מאוישים. כמו כן, גם כאן  17ושירותים חברתיים אז יש לנו 

, צריך לעדכן את 2009עדכון נהלי עירייה למעורבות צד שוטר נערכה בשנת 

שלך, אני רואה בזה דבר חמור. הרווחה  הנוהל. ויש דבר שארז זה התפקיד

מקבלת תרומות. יש אנשים שרוצים לתרום וזה דבר מבורך. אבל היום אין 

שום תיעוד לתרומות האלה. אין חשבון ייעודי לתרומות. זאת אומרת יכול 

כסף מלשון כיסופים. יחמוד את  לשבת שם פקיד או פקידה, ומה לעשות?

זה קורה, אבל אני אומר שזה בהחלט לא הכסף הזה. עכשיו אני לא אומר ש

תקין שאין חשבון ייעודי לתרומות. זה דבר חמור. אז אני מבקש שייפתח 

חשבון כזה שהוא חשבון ייעודי לתרומות כדי שתהיה בקרה גם על התרומות 

 שמתקבלות באגף הרווחה. 

 רגע, ההכנסות האלה לא מתועדות בכלל? מר שחר האס:

 אין חשבון אחד.אין, אין,  מר שי קינן:

 אין דבר כזה. מר מוטי ששון:

 מה, יתקבל סכום הוא לא ירשום אותו? מר חיים זברלו:

 יש תיעוד של זה מוטי? יש תיעוד? מר יעקב מזרחי:
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 בוודאי שיש. מר חיים זברלו:

 יש תיעוד, אז מה. מר יעקב מזרחי:

 רגע, רגע, רגע. מר מוטי ששון:

 זה נרשם כתרומה? מר שחר האס:

 הוא רוצה שיהיה סעיף מיוחד, מוטי ששון:מר 

 חשבון ספציפי. מר זוהר נוימרק:

 חשבון של תרומות, אוקיי. אבל זה נרשם? מר שחר האס:

 יש לתרומות. מר מוטי ששון:

 יש תיעוד, ברור. מר יעקב מזרחי:

 הוא רוצה שזה יהיה ספציפי. מר מוטי ששון:

 תיעוד ויש זה וזה מתועד כתרומה. מר שחר האס:

 בוא, רגע. אני חושב, מר שי קינן:

 תמשיכו. מר מוטי ששון:

אני חושב שיש פה ניסיון לצבוע את זה בצבעים קצת ורודים, ויתקן אותי גם  מר שי קינן:

המבקר. הסעיף אומר הקפדה על תיעוד ומחשוב ורישום מלא של כל מסמכי 

? זה הפעילות והתרומות של מנהל הרווחה. זה, זה עברית פשוטה, אוקיי

צריך לקרות. מלבד הנושא של החשבון הייעודי. החשבון הייעודי זה כדי 

למנוע, שיהיה יותר בקרה על הכסף. אבל זה לא רק. אין הקפדה על התיעוד. 

עוד הפעם. אז זה, זה לא דבר שצריך להקל בו ראש. בנושא של, בנושא של 

אר האגפים. אגף רישוי, בנייה ומינהל תכנון אז גם כאן אותו דבר כמו בש

נהלי עבודה, שיפור וייעול מערך המיחשוב. יש לנו את, גם את הרישוי זמין 

ובמערכת הממוחשבת. וביניהם אין, אין, המערכות לא מדברות ביניהן. אז 

בקשות באגף  8-בקשות שנבדקו, ב 10זה דבר שצריך לייעל אותו. מתוך 

מרת אנחנו ימים כנדרש בחוק. זאת או 30-טופלו לאחר כחלוף יותר מ

אחוז מהמקרים וזה, וזה פגיעה קשה בשירות לתושב. אז  80-מפספסים ב

ההמלצה האחרונה היא רק לשפר ולעמוד בלוחות הזמנים כפי שנדרש בחוק. 

 תודה רבה. אם המבקר רוצה להוסיף משהו אז אני אשמח.

 המבקר אמר הכול במה שהוא אמר.  מר חיים זברלו:

 וקיי.טוב חברים, א מר מוטי ששון:

 מוטי יש לי שאלה. מה סדר הפעולות, מר יעקב מזרחי:

 מישהו רוצה לשאול שאלה מחברי המועצה? מר מוטי ששון:
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 לא על השקל.  מה סדר התרומות שיש ברווחה, בערך בגדול? מר יעקב מזרחי:

 לא סכומים גדולים. מר בני יונתן:

 זה מתועד, השאלה אם זה כדאי, כלכלית.  אם אז על זה לפתוח חשבון בנק? מר יעקב מזרחי:

 זה מתועד או מתויק כתרומה בחשבון?  מר שחר האס:

 הכול נעשה בצורה ידנית ואחת הבעיות שגם הם מקבלים רק מזומנים.  מר בני יונתן:

 לא הבנתי. התרומה היא מזומן? מר יעקב מזרחי:

 רק מזומן.  מר בני יונתן:

 זה לא זה. הבעיה שהכול, הבעיה מר מוטי ששון:

 למה רק מזומן? מר יעקב מזרחי:

 הבנת יעקב?  מר שי קינן:

 זה לא תקין. מר זאב ניסים:

 לא כלום. לא צ'קים? מזומנים? מר יעקב מזרחי:

 בוא, בוא אני, מר שי קינן:

 רגע אבל שנייה, הם מוציאים קבלה במקום לבן אדם?  מר שחר האס:

 עדה. חבר'ה, יונת,והמלצות של הו חבר'ה יש פה מר מוטי ששון:

 בסדר אבל הם מוציאים על המקום קבלה? מר שחר האס:

 כן. עו"ד יונת דיין:

 ורשום תרומה? בסדר. לא, בסדר. בסדר. רק להבין.  מר שחר האס:

 חבר'ה, גם בקופת העירייה משלמים במזומן אומרת היועצת המשפטית. מר מוטי ששון:

 גיע לפה לשלם ארנונה.כמו מי שמ עו"ד יונת דיין:

בדיוק, כמו שמי שבא לשלם ארנונה במזומן אז לא תרומה, אבל הוא מקבל  מר שחר האס:

 קבלה והכול.

 אבל הם מקבלים קבלה במקום, אין בעיה. מר זאב ניסים:

 מוטי רציתי לשאול רגע. מר מאיר חלבי:

 כן אבל זה פותח פרצה, בינינו עזוב. מר יעקב מזרחי:

 עדה. וחבר'ה יש פה המלצות של הו :מר מוטי ששון

 כל התעסקות במזומן פותחת. מר שחר האס:

 אני, אני חשבתי שעדיף שנגדור גדר וזאת ההמלצה. מר שי קינן:
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הוא מציע בהמלצה של ועדת הביקורת, פשוט מאוד. יש סעיף מיוחד ושזה  מר מוטי ששון:

כולל כזה של הכנסות. למרות שמצוין שם שזה  לא ייכנס דרך איזה סעיף

 הכנסה לדבר מסוים.

 אבל מוטי, אין לך התנגדות להמלצה נכון? מר שי קינן:

אני אומר, אני אקרא את ההמלצות. תראה, אני לא אקרא את כל זה. זה  מר מוטי ששון:

 הרבה עמודים אבל קיבלתם את זה. 

 על זה עכשיו.לא, בכל מקרה אנחנו מצביעים  מר שי קינן:

 כן, אני אומר. אני לא אקרא את הכול אבל יש פה את המסמך. מר מוטי ששון:

מוטי למה התרומה לא עוברת דרך קופת העירייה למשל? למה הפקיד  מר יעקב מזרחי:

 ברווחה צריך לקבל כסף מזומן לידו?

 שאלה טובה. מר שחר האס:

 ה לעזור למישהו, אני מכיר אותך הרבה שנים. אתה רוצ מר מוטי ששון:

 אין לי בעיה. השאלה אם זה לא, מר יעקב מזרחי:

 אין חשבון לתרומות בעירייה בכלל?  לעירייה אין?  מר שחר האס:

 הוא אומר שהסכומים לא גדולים. אבל בכל מקרה זה יכול לערער אנשים.  מר יעקב מזרחי:

 טוב חבר'ה. יאללה. מר מוטי ששון:

 מוטי.יש לי שאלה  מר מאיר חלבי:

 כן? מר מוטי ששון:

הדבר הכי חמור בעיניי זה הצי כלי רכב של עיריית חולון, אני מאמין שהוא  מר מאיר חלבי:

 .24/7בסדר גודל די גדול והחוק מחייב קצין בטיחות צמוד 

 אם אתה לא מצליח להשיג, מה אתה עושה? מר מוטי ששון:

 יש קצין בטיחות, מה זה? מר יעקב מזרחי:

לא אבל מוטי במקרה כזה, במקרה כזה וזה אכן המקרה, אז לקחנו חברה,  ן:מר שי קינ

 אוקיי. שזה בדיוק תפקידה והיא אחראית, מה?

זה לא, זה לא בא במקום כי הם רוצים שעם כמה, למיטב זיכרוני, שהם  מר מוטי ששון:

רוצים שקצין הבטיחות, כאשר מדבר על קצין בטיחות שיהיה עובד עירייה. 

חבר'ה כל הנושא של גיוס כוח אדם הוא בעייתי בצורה בלתי רגילה.  עכשיו,

אין אנשים. יש משרות שעדיין לא איישנו אותם מהטעם הפשוט, אין. אין 

 אנשים.

 צריך להעלות את המשכורת, שיבואו. מר מאיר חלבי:
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זה לא בשליטה שלך המשכורת. משכורת זה משכורת אחידה לכל עובדי  מר מוטי ששון:

 ן המקומי במדינת ישראל. אתה לא יכול לבוא,השלטו

 צריך לקציני ביטחון, זה דבר חשוב. מר מאיר חלבי:

אבל זה לא, זה לא אתה. תראה ברגע שאתה משלם, שי שי אי אפשר לנהל  מר מוטי ששון:

ישיבה במקביל. אתה לא יכול לנהל ולתת משכורת שבא לך. כי אז באים 

משלם כי אתה במצב כספי טוב יותר אליך בטענות ואומרים תשמע, אתה 

ואתה תגרום לאנשים טובים לבוא לעירייה שלך ולנו במקומות אחרים 

 ברשויות האחרות אין לנו את האפשרות לשלם משכורות אחרות.

 אז תוציא מכרז. מר יעקב מזרחי:

 זה רוחבי. מר מאיר חלבי:

 תוציא מכרז. מר יעקב מזרחי:

ך זה פשוט אבל יש משרד הפנים ויש נהלים ויש הוראות. אבל אין, אתה אצל מר מוטי ששון:

 אתה לא יכול לשלם מעבר.

 יצא יותר מפעם אחת.  עו"ד יונת דיין:

 לא הבנתי, סליחה. מר יעקב מזרחי:

 יצא יותר מפעם אחת בגלל שהשכר שלנו מוגבל במה שמאפשר משרד האוצר, עו"ד יונת דיין:

 יש הבדל.במכרז את לא מוגבלת,  מר יעקב מזרחי:

מכרז למשרה בעירייה. שם אנחנו מוגבלים בשכר שמותר לנו להציע. לא  עו"ד יונת דיין:

 הגיעו אנשים כי בחברות פרטיות משלמים לקציני רכב יותר.

 לא יונת, אני רוצה להסביר. תסבירי לי משהו אחר. מר יעקב מזרחי:

 לקחנו שירות, עו"ד יונת דיין:

 ו עושים מכרז לקצין רכב,אם אני עכשי מר יעקב מזרחי:

 אין לך. מר מוטי ששון:

 אסור לי? מר יעקב מזרחי:

 לא, אף אחד לא ענה לך. מר מוטי ששון:

משרד התחבורה אישר לנו לקחת שירות כזה מחברה וזה מה שעשינו  עו"ד יונת דיין:

 בינתיים. 

 ב, בטח. ברור. יש חברה שלא מחזיקה קצין רכב? אני מחזיק קצין רכ מר יעקב מזרחי:

 אפשר לקחת מהרשות. מר זאב ניסים:

 טוב חברים, אוקיי. מי,  מר מוטי ששון:
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 יש לעירייה קצין רכב. מר יוסי זיידה:

עדה לענייני ביקורת ומי בעד? חבר'ה, מי בעד סיכומיה והצעותיה של הו מר מוטי ששון:

? קיבלתם את החומר הזה. חתום יושב 2022לשנת  לדו"ח מבקר העירייה

, 6, 5, 4, 3, 2, 1עדה לענייני ביקורת, שי קינן חבר המועצה. מי בעד? וראש הו

. אושרבעד. אין נגד, אין נמנעים. תודה רבה  15, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7

 הישיבה נעולה. אני עובר לישיבה הבאה. 
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